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Szanowny Pan 

Aleksander Miszalski 

Prezydent Miasta Krakowa 

 

Interpelacja 

Dotyczy: dorożek na rynku w Krakowie 

Szanowny Panie Prezydencie, 

Zwracam się z prośbą o informacje czy są operatorzy którzy  są chętni  zastąpić dorożki krakowskie, które 

od lat są integralną częścią wizerunku i tradycji naszego miasta.  

Proszę również o informację, czy w kontekście zawieranej umowy miasto planuje dodatkowe działania 

mające na celu promowanie dorożek jako atrakcji turystycznej oraz ochronę zwierząt wykorzystywanych w 
tej działalności. 

 

Z poważaniem 

Marek Sobieraj 

 

 

Marek Sobieraj 

Radny Miasta Krakowa 


